



Mötesgrupp
SRRS/Södra

Mötesort
Digitalt

Mötesdatum
2021-05-04

År/Mötesnr
2021/04

Närvarande

Ulrika Hall (ordförande), Jörgen Simonsson (vice ordförande), Katarina Grege (sekreterare), Denniz Jönsson (kassör), Åsa Simonsson (Isuppleant), Helena Augzell (suppleant) och Emmy Persson (suppleant).

Anmält förhinder

Emma Mårtensson (ledamot), Jenny Rylander (ledamot), Felicia Bulkin (ledamot) och Filip Ingebrigtsen (suppleant)

§33. Mötets öppnande

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

33.1. Val av protokollförare

Katarina Grege utsågs till protokollförare vid dagens möte.

33.2. Val av protokolljusterare

Åsa Simonsson utsågs att justera protokollet från dagens möte.

33.3. Godkännande av dagordning

§34. Föregående mötesprotokoll

Inget att rapportera

§35. Rapport AU

35.1. AU beslutade den 8/4 att ställa in utställningen 12 september i Röstånga.

§36. Bordlagda ärenden

Inga bordlagda ärenden sedan föregående möte

§37. Inkomna ärenden

Inga ärenden har inkommit sedan föregående möte

§38. Ekonomiärenden

Inga ändringar sedan föregående möte

§39. Medlemsärenden

Styrelsen beslutade att vi i Södra skall fortsätta att skicka ut våra vykort även om Central gjort en ny folder som skickas till alla nya medlemmar.

§40. Aktiviteter

- 40.1. Styrelsen beslutade att sista dag för betalning till Viltspårsmästerskapet är 10/5. Hittills är 7 st anmälda och anmälan går ut 5/5, därefter får styrelsemedlemmar anmäla sig i mån av plats. Det är sagt att det skall vara 2 grupper, en på förmiddagen och en på eftermiddagen, totalt 12 deltagare. Ulrika beställer prisrosetter 1-3:e plats samt plakett till vinnaren. Jörgen ordnar domarpresent och fotografering på plats samt kommer ta emot deltagarna och hålla ställningarna.

Justeras mötesordförande

Ulrika Hall

Justeras protokolljusterare

Åsa Simonsson

Protokollförare

Katarina Grege



Mötesgrupp
SRRS/Södra

Mötesort
Digitalt

Mötesdatum
2021-05-04

År/Mötesnr
2021/04

Närvarande

Ulrika Hall (ordförande), Jörgen Simonsson (vice ordförande), Katarina Grege (sekreterare), Denniz Jönsson (kassör), Åsa Simonsson (Isuppleant), Helena Augzell (suppleant) och Emmy Persson (suppleant).

Anmält förhinder

Emma Mårtensson (ledamot), Jenny Rylander (ledamot), Felicia Bulkin (ledamot) och Filip Ingebrigtsen (suppleant)

- 40.2. Vi ska se om vi kan anordna viltspårsträningar för nybörjare. Katarina skall kolla upp mark, Ulrika har klövar, blod finns att köpa på Maxi och Jörgen kan tänka sig att dela med sig av sina kunskaper. Fortsättning följer...
- 40.3. Helena och Denniz ska höra med Ingela och Johan i Kågeröd om dom vill hålla i en prova.på-dag i viltspår. Om dom inte har möjlighet till det, då ska Ulrika kolla upp vilket datum vi själva kan anordna en prova.på-dag.
Man kan lösa abonnemang hos Skånska landskap för att få tillgång till mark, 300 kr/gång, 1500 kr för 15 gånger eller 3000 kr fri tillgång/år. Fortsättning följer..
- 40.4. Emmy har tillsammans med Margareta Borglin planerat hundpromenad 30 maj kl 10.00 vid Källbybadet i Lund. Sista anmälningdagen 26/5. Om många anmäler sig får vi dela upp i olika grupper. Ulrika kommer att publicera detta på FB och hemsidan.

§41. Övriga ärenden

- 41.1. *Ulrika nämnde vad dom tagit upp på sista samverkansmötet.*
- *Årskrönikan alltid med första numret av RR-nytt framöver.*
 - *Central har tagit fram en folder som skall skickas till nya medlemmar.*
 - *Central diskuterar att avsätta pengar som kan användas som bidrag till gemensamma webbföreläsningar mellan alla avdelningarna.*
- 41.2. *Hur gör de olika avdelningarna för att behålla sina medlemmar eller öka antalet medlemmar? Viktigt att det framgår att alla ridgebackägare är välkomna, oavsett vilken aktivitet man ägnar sig åt eller om hunden är korrekt eller inte. I och med pandemin har t ex RR-Nytt blivit mer varierande och innehåller fler artiklar/info om andra aktiviteter än utställning. Målet är att även när utställningarna kommer igång igen så ska tidningen fortsätta med ett mer varierat innehåll, även om det självklart kommer att finnas artiklar/info även om utställningar.*
- 41.3. *Det skall vara ok för icke medlemmar att delta i våra verksamheter, men då till en högre avgift. Då kan man erbjuda/sälja in medlemskap och förklara fördelarna med att vara medlem.*
- *Hur få nya medlemmar? Anordna tex fototävling, där roligaste bilden vinner ett års medlemskap. Gå ut med detta på FB sidor, tex "Ridgeback Sverige" mm.*
 - *Vi skall ta fram ALLA fördelar med att vara medlem i vår klubb och framhäva dessa. Alla hjälps åt och tänker till.*
 - *Södra kom med förslag att varje månad kommer det upp en "blänkare" på vår hemsida och FB sida om fördelarna/förmånerna med att vara medlem. Styrelsen beslutade att Ulrika tar upp detta med central.*

§42. Nästa styrelsemöte

Styrelsen beslutade att hålla nästa arbetsmöte den 13 juni klockan 19:00 i Digitalt.

§43. Mötets avslutande

Ordföranden tackade alla närvarande och avslutade mötet.

Justeras mötesordförande

Justeras protokolljusterare

Protokollförare

Ulrika Hall

Åsa Simonsson

Katarina Grege